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Verbod op pulskorvisserij  -  Naleving

Het verbod op pulskorvisserij in de Belgische 12 mijlszone werd op 14 augustus 2019 van 
kracht. Vanaf 1 juli 2021 gaat ook het Europese algemeen verbod op pulsvisserij in.

In de beleidsnota Landbouw en Visserij 2019-2024 werd opgenomen dat de minister dit 
beleid zal blijven handhaven. Bij de bespreking van deze beleidsnota duidde ze dat sinds 
augustus 2019 de handhaving een specifiek aandachtspunt is bij de controlediensten voor 
de zeevisserij.

1. Hoe verliep de controle in 2019 op het verbod op pulskorvisserij in de Belgische 12 
mijlszone?

2. Hoeveel controles werden verricht bij:

a) Belgische vissersvaartuigen;

b) Nederlandse vissersvaartuigen;

c) andere buitenlandse vissersvaartuigen?

3. Hoeveel inbreuken werden er tot op heden vastgesteld bij:

a) Belgische vaartuigen;

b) Nederlandse vaartuigen;

c) andere buitenlandse vaartuigen?

4. Welke opvolging hebben deze controles gekregen (waarschuwingen, opstellen pv’s 
enzovoort)?

5. Hoe kan het aantal inbreuken worden verklaard?

6. Hoe evalueert de minister het huidige controlebeleid en de resultaten ervan?

7. Is er op basis van de vastgestelde overtredingen nood aan bijkomende controle-
initiatieven?



8. Ondanks het verbod op pulskorvisserij blijft de techniek zelf waardevol als alternatieve 
meer duurzame vangtechniek, evenwel op voorwaarde dat hij op een correcte en 
verantwoorde manier wordt gebruikt.

a) Blijft er verder onderzoek verricht worden naar het verfijnen van de pulskorvisserij?

b) Zo ja, welke projecten zijn momenteel lopende?

9. Nederland heeft de pulskorvisserij in de experimentele fase dermate uitgebreid 
toegepast dat er heel wat tegenwind is ontstaan wegens het versneld uitputten van 
visbestanden.

a) Hoe is de situatie met de toepassing van pulskortechnologie door Nederlandse 
vissers vandaag?

b) Zijn er nog EU-lidstaten die experimenteren met pulskortechnologie in afwachting 
van de inwerkingtreding van het algemene verbod op 1 juli 2021?
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ANTWOORD
op vraag nr. 285 van 22 januari 2020
van BART TOMMELEIN

1. Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik de Vlaams Volksvertegenwoordiger naar 
het antwoord op deelvraag 7 van schriftelijke vraag 220 van 7 januari 2020.

2. Sinds 14 augustus 2019 werden er 11 vluchten uitgevoerd en 6 campagnes op zee 
met inspecties aan boord van de vissersvaartuigen.

a) Voor de Belgische vissersvaartuigen werden 15 luchtwaarnemingen uitgevoerd en 
18 waarnemingen op zee.

b) Voor Nederlandse vissersvaartuigen werden 38 luchtwaarnemingen uitgevoerd en 
5 waarnemingen op zee. 

c) Met betrekking tot andere buitenlandse vissersvaartuigen werden enkel Franse 
vissersvaartuigen waargenomen. Het ging om één luchtwaarneming en 2 
waarnemingen op zee.

3. Voor Belgische vissersvaartuigen werden geen inbreuken vastgesteld. Voor 
Nederlandse vissersvaartuigen werd tot op heden één inbreuk vastgesteld in 
september 2019 via een luchtwaarneming uitgevoerd door een visserij-controleur 
van het Departement Landbouw en Visserij. Op dat ogenblik was een in Nederland 
geregistreerd vissersvaartuig actief dat viste met het elektrisch vistuig pulskor in de 
Belgische 12 nautische mijlszone, gemeten vanaf de basislijn. Voor andere 
buitenlandse vissersvaartuigen werden eveneens geen inbreuken vastgesteld. 

4. Voor de vastgestelde overtreding werd een proces-verbaal opgemaakt. Dit proces-
verbaal werd overgemaakt aan het parket van Brugge, waar het momenteel in 
behandeling is.

5. Het beperkte aantal inbreuken kan verklaard worden door de goede opvolging van de 
pulskorvisserij door de verschillende betrokken diensten.

6. Het huidige controlebeleid met betrekking tot de pulskor wordt als voldoende 
geëvalueerd. De samenwerking tussen de verschillende partners garandeert een 
verhoogde waakzaamheid met betrekking tot de specifieke vaartuigen die, volgens 
de regels, de pulskor nog steeds mogen gebruiken. Met betrekking tot deze 
vaartuigen wordt elke vier uur in kaart gebracht hoe ver zij zich buiten onze 12 
mijls-zone bevinden.

7. Omwille van het huidige controlebeleid, het voortdurend overleg met de betrokken 
partners, het huidige monitoringsniveau en het beperkt aantal inbreuken, is er geen 
nood aan extra controle-initiatieven.

8. a. Alle lopende onderzoeken bij het Instituut voor Landbouw-, Visserij- en 
Voedingsonderzoek (ILVO) die betrekking hadden op elektrisch vissen zijn 
stopgezet. ILVO neemt wel nog deel aan de werkgroep WGElectra van ICES 
(International Council for the Exploration of the Sea. 



b. Er zijn momenteel geen lopende projecten.

9. a. Vanaf begin 2020 tot juli 2021 zijn er nog een twintigtal Nederlandse pulslicenties 
actief.

b. Er is nog een elektrische visserij op mesheften in Schotland. Omdat deze visserij 
niet gereguleerd is, hebben we er ook geen informatie over. 


